

# KITT KATHARINA REFFSTRUP

Designskolen Kolding

## A STRESS RELIEVING FASHION COLLECTION



**\*1994 in Glostrup (DK)**  
**Bachelor oft Arts, Fashion Design**

In meinem Job als Storemanagerin mit der Verantwortung für Mitarbeiter, Warenmanagement und Kampagnen habe ich Erfahrungen mit Stress und angespannten Situationen machen können. Kleidung kann dabei helfen, zu entspannen, sich von negativen Gefühlen zu befreien. Dieses Wissen ist der Hintergrund für meine Kollektion. Meine Modelle sollen die Sinne der Trägerinnen stimulieren. Sie sollen einen Raum für Entspannung schaffen und die Illusion vermitteln, in der Natur zu sein. Ich entspanne mich gern beim Singen und Theaterspielen.

In my job as store manager, which involves being responsible for employees, goods management and campaigns, I have experienced stress and challenging situations. Clothes can help you to relax, to let go of negative feelings. This knowledge forms the basis of my collection. My models are intended to stimulate the wearer's senses. They are meant to create a space for relaxation and to give the illusion that you are in nature. I find singing and acting helps me to relax.



Fotos: Nikolai May Yde